



DR. ASGHAR ALI BEAG

Mobile:

+91-8825068599

+91- 9906727433

E-mail id:

asgaralinadvi92@gmail.com

Administrative task :

Academic Co-ordinator, Kupwara Campus, University of Kashmir

Date of Birth :

27th May, 1985

Languages known :

Arabic, English ,Kashmiri, Hindi ,Urdu

Address for Communication :

Marmat Behota P/O Goha Pin :182201
Dist Doda Jammu & Kashmir

Hobbies :

- Traveling, making friends and interacting with people from different backgrounds.
- Listening to Soft Music;
- Playing volleyball and Cricket;

Objective and Career Goal :

To work for the organization to the best of my knowledge and ability from where the organization could benefit from my services and provide me with knowledge that are professionally important to me.

Brief Scientific Curriculum Vitae Of Dr. Asghar Ali Beag

Professional Qualifications :

Examination	Marks	Institution
Ph. D Department of Arabic	Degree Awarded 27-12-2018	Jamia Millia Islamia New Delhi
M. Phil (2013) Department of Arabic	74.0 %	University of Kashmir
B.Ed (2011)	69.8%	University of Kashmir
M.A Arabic (2009)	71.12%	University of Kashmir
B.A Arabic (2004)	59.0%	Nadwatul Ulama, Lucknow
Intermediate (Arabic, English, Islamiyat) (2001)	56.0%	Nadwatul Ulama, Lucknow
10 th (Arabic, English, Islamiyat) (1999)	76.0%	Nadwatul Ulama, Lucknow

• COMPUTER SKILLS

- Proficiency in PowerPoint, MS Word, Advance Excel
- Fluency and proficiency in Arabic language
- Specialist in extracting Status Reports on Excel for fast & repetitive analysis.

Other Personal Details :

Age : 39 Years
Father's Name : Mohd Ishaq Beag
Nationality : Indian
Marital Status : Married
Religion : Muslim

Key strengths :

- Ability to build interpersonal relationships
- Positive mindset
- High degree of self motivation
- Team work Spirit
- Adaptable
- Rapid Learning Capability

Teaching Experience

- Worked as Lecturer (Arabic) at Government Degree College Sarah Bagga Mahore Reasi (J&K) from 23/07/2019 to 30/06/2020.
- Worked as Lecturer (Arabic) at Government Degree College Sarah Bagga Mahore Reasi (J&K) from 04/09/2020 to 31/07/2021
- Worked as Lecturer (Arabic) at Government Degree College Sogam Kupwara (J&K) from 12/08/2021 to 13/12/2021
- Worked as Lecturer (Arabic) at Government PG College Rajouri (J&K) 14/12/2021 04/03/2022
- Worked as Lecturer (Arabic) at Government Degree College Tangdhar Karnah (J&K) from 13/05/2022 to 24/06/2022
- Worked as Lecturer (Arabic) at Government Degree College Sarah Bagga Mahore Reasi (J&K) from 25/06/2022 to till date.
- Worked as Lecturer (Arabic) at Government Degree College Sarah Bagga Mahore Reasi (J&K) from 28/08/2023 to 05/03/2024.

List Of Publications

- 1- مساهمة ابن سيده وجهوده في علم اللغة، مجلة الدراسات العربية جامعة كشمير 2012-2021 ISSN 2231-1912
<https://arabic.uok.edu.in/Files/bc6237c7-f150-4e26-9ca8-1426bd8695c6/Journal/f07cc671-cede-4ab4-9029-9017f6c00746.pdf>
- 2- مظاهر ازدهار شعر الطبيعة في الأندلس، مجلة المشاهد ISSN 2348-716X
مجلس الثقافة والمعارف، الجامعة العلمية، بلدة جمده شاهي، مديرية بستي، لكانو الهند
<https://www.almushahid.in>
- 3- دراسة تحليلية في كتاب " إلى الإسلام من جديد " للشيخ سيد أبي الحسن الحسنى الندوي، مجلة التلميذ ISSN 2394-6628
<https://tilmeezjournal.in/wp-content/uploads/2022/02/Tilmeez-March-2022Apr16-2.pdf>
- 4- الصورة الفنية في شعر الطبيعة الأندلسي، مجلة التلميذ ISSN 2394-6628
<https://tilmeezjournal.in/wp-content/uploads/2022/02/Tilmeez-April-2022-pdf-3.pdf>
- 5- مظاهر وصف الطبيعة في شعر ابن خفاجة الأندلسي، مجلة التلميذ ISSN 2394-6628
<https://tilmeezjournal.in/wp-content/uploads/2022/02/Tilmeez-October-November-2022-4.pdf>
- 6- ميزات النحوية من خلال " المحكم والمخصص " لابن سيده الأندلسي، مجلة الدراسات العربية جامعة كشمير 2012-2021 ISSN 2231-1912
<https://arabic.uok.edu.in/Files/bc6237c7-f150-4e26-9ca8-1426bd8695c6/Journal/3ecacd95-1cd7-424a-8d1b-cc5097a74ba3.pdf>
- 7- مولانا ابو الكلام آزاد كى اردو نثر پر عربى زبان وادب كا اثر ، سبق اردو 1601-2021 ISSN 2321-
<https://www.sabaqeurdu.com>
- 8- مولانا الطاف حسين حالى كى اردو نثر پر عربى زبان وادب كا اثر، تحريك ادب -2022 ISSN 0341
<https://tahreekeadab.com>
- 9- مولانا شبلى نعمانى موضوعات كے ائينے ميں ، سبق اردو 1601-2021 ISSN 2321-
<https://www.sabaqeurdu.com>
- 10- عبد اكبرى كا اہم ماخذ " دربار اكبرى " كا تاريخى تہذيبى اور سماجى مطالعہ ، تحريك ادب ISSN 2322-0341
<https://tahreekeadab.com>
- 11- شيخ سعدى كے اخلاقى اقوال و اشعار ميں امن كا پيغام ، سبق اردو 1601-2021 ISSN 2321-
<https://www.sabaqeurdu.com>
- 12- راند القصص القصيرة في سوريا الحديثة - زكريا تامر ، مجلة كاليكوت ISSN 2278-764X
https://www.kaalikoot.com/p/blog-page_4.html

Declaration :

I hereby declare that the particulars furnished above are true, correct and complete to the best of my knowledge and belief, and I bear the responsibility for the correctness of the above mentioned particulars.

Place : Kupwara Campus, Department of Arabic, University of Kashmir

DR. ASGHAR ALI BEAG

Date: 02.05.2024